

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll styrelsemöte 250311

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll 250311.pdf

Size: 637669 byte

Hash value SHA256:

81f54dd71469f9f4d319a55bcf83aa4ed3aa7efb859e1a16317d0a253d1752dd

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

LINE HÅLLSTRAND

Signed with BankID 2025-04-08 19:59 Ref: 0196168e-670b-7e38-b743-37821ae93349

MARIA HALLBERG

Signed with BankID 2025-04-08 19:58 Ref: 0196168e-0336-76cd-af0e-65f3dd64f637

JASMIN NUR EMILIA PETTERSSON

Signed with BankID 2025-04-08 19:58 Ref: 0196168d-74d7-7ad1-a7f6-afaf889b807a





Protokoll styrelsemöte den 11/3 kl. 17:00

Närvarande:

Jasmin Pettersson	Thordis Olafsdóttir
Maria Hallberg	Line Hållstrand
Sofia Dahl	Amelia Lindberg
Nils Sjökvist	Naëmi Ansovald

Ev adjungerade:

Frånvarande:

Stella Bergman

§69. Mötet öppnas

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet öppnat kl. 17.05.

§70. Val av sekreterare (b)

Beslut: Sofia Dahl väljs till sekreterare.

§71. Val av justerare samt tidshållare (b)

Beslut: Maria Hallberg väljs till justerare samt tidshållare.

§72. Godkännande av dagordningen (b)

Beslut: Dagordningen godkännes med tilläggen "Inskottets ekonomi" och "hemsidan" under övriga frågor.

§73. Godkännande av tidigare protokoll (b)

Beslut: Protokoll från 2025-02-25 samt 2025-03-06 läggs till handlingarna.

§74. Värdegrunden (d)

Ingenting att rapportera.

§75. Rapporter (i)

a. Fakultetsnämnden

b. Programnämnden

Ingenting att rapportera.



c. Programrådet

a. Veterinärprogrammet

Maria Hallberg rapporterar.

Info PN + övrig info PSR

Upphäver utbildningsplan för VY009 - beslutet föreslaget för UN. Undervisningsfria eftermiddagar diskuteras för eventuell justering: i stället för att ge ett helt program undantag så ska kurser ges undantag (t.ex. VFU, studieresor, stora lokaler m.m.). Detta skapade mycket diskussioner inom PR då kursledare anser att det inte är möjligt.

Många kursutvärderingar saknar studentkommentarer. Kursutvärderingar kommer diskuteras på maj-mötet, då hoppas PSR på att ha fått in sista studentkommentarerna på utvärderingarna.

Öppet hus 26/3. VMF planerar tillse 4 studenter från veterinär resp. DSS.

Kursdatum 2026-27

Många helgdagar under 2026-27, ser över för att få korrekt HP och korrekt antal dagar på varje kurs.

Examensarbeten, handledare

Extern önskan om att kunna vara huvudhandledare om man till exempel jobbar på SVA, detta är dock inte möjligt pga generell regel inom SLU, kan dock vara vanlig handledare.

Examensarbetet är allmän handling men studenter äger sitt arbete och kan välja att inte publicera, t.ex. om data ingår i doktorandprojekt eller personliga data.

AI-riktlinjer ses över kontinuerligt, men bör ses över ännu mer. Andra universitet har redan påbörjat detta och har satt upp regler och policys för detta.

Information från näringen

26/3 "Fjäderfä i livsmedelskedjan", kommer hållas kl. 8-12 i Are, öppen för externa deltagare om man vill gå.

TU-vet/KUV

Heter KUV fr.o.m. 2025.



Många veterinärer från tredje land får legitimation utan att läsa KUV, detta blir problematiskt för skolan då studenter hoppar av mitt i utbildningen. Det är också problematiskt eftersom personer får legitimation när de inte gjort utbildningen, vilket gör att alla inte känner till Sveriges regler för antibiotika m.m. Ska kalla till möte med VMF, dekan, KUV-PSR.

Information från Institutionsstudierektor (ISR)

Lisa P

Orolig för vet åk 1. Toppresultaten saknas från tentorna, fler ligger nära godkänt-gränsen, många fler som kuggar. 77 studenter ska göra omtenta rörelseapparat. Gäller för flera tentor, inte enstaka.

Malin G

Åk 2. Många frågor från studenterna, mycket detaljfrågor gällande OSCE. Fyra förmiddagar ska fördelas på studenterna, lottas idag (10/3) inför nästa vecka.

Lördagstentor (ordinarie tentor), åk 2 har fått två ordinarie tentor på lördagar. Kursledare sett över lösningar och diskussioner pågår både inom och utanför fakulteten. Om det dyker upp frågor från tentamensservice om lördagstentor så kommer de direkt att skickas till ISR.

Åk 3. Läser livsmedelssäkerhet, håller kontinuerliga möten med kursledning.

Extra pengar har kommit in för att lägga in ett extra tentatillfälle för farmtox. Detta för att studenter inte ska hamna i kläm mellan VP17 och VP23

Lina L

Kliniska vetenskaper håller på att bygga upp klinikrotationen för VP23.

Rättningstider:

Mail skickats till kursledare om oro för att rättningstiderna riskerar att bli för långa pga den stora ökningen av antalet studenter. Detta är en fråga som behöver lyftas högre upp än kursledarna.

Maria har fått rapport från TU-vet studenter om att jordbruksverket har börjat ge legitimation till veterinärer från tredjeland trots att de inte genomgått TU-vet utbildningen. Detta är problematiskt på flera plan och Maria har lyft det till SLU som ska arbeta vidare med detta.

b. Djursjukskötprogrammet

Ingenting att rapportera.



d. Utbildning

Nästa möte är 18/3.

e. Utbildningsnämnden

Ingenting att rapportera.

f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)

Nils Sjökvist rapporterar. Nils har precis fått handlingarna inför SLUSS årsmöte, det är ingenting styrelsen behöver diskutera. Det är en sökande till ordförande och tre till vice ordförande, ingen från VMF. Nils ska skicka rapport om VMFs verksamhet, den kommer skickas till övriga i styrelsen för godkännande innan den skickas till SLUSS.

g. Externa kontakter

Maria Hallberg rapporterar. Fackförbunden är inbjudna till föreningsmötet. Obs! Seko har tagit över djursjukvården från kommunal. De har blivit inbjudna till mötet och undertecknad har efterfrågat kontaktperson inför framtida möten. Inför framtida föreningsmöten kan Kommunal plockas bort på dagordningen och ersättas av Seko.

h. Utskottsordföranden

Thordis Olafsdóttir rapporterar. Storstyrelsen hade möte den 6/3 där Storstyrelsen beslutade att styrelsen får mandat att fatta ett interimistiskt beslut om åtgärd i väntan på resultatet från SLUs utredning angående en allvarlig händelse där kårmedlemmar är inblandade. Det ser ut som att nästa UO möte kommer vara den 20/3.

i. Ekonomiutskottet

Sofia Dahl rapporterar. EkU har efter många om och men fått igång VAKA-systemet så nu kan man registrera sina passerkort igen. EkU jobbar på att med hjälp av våra revisorer genomföra ett bokslut för 2024, vilket ser ut att snart vara klart.

EkU har även ordnat åtminstone en ny iZettle betalterminal och returnerat det trasiga. I övrigt har vi satt budget för alla utskott, fortsatt betala BOE och fakturor och ska snart påbörja deklarationen.

Kåren har möjlighet att sälja gästkort till nation vilket få vet om. Jasmin frågar hur detta kan marknadsföras. Det ska i framtiden gå att ordna hos EkU på FiQ-tisdagar, alternativt om man mailar EkU. Betalning ska helst ske via iZettle.



j. Doktorander

Ingenting att rapportera.

k. Studenter som orkar (SORK)

Ingenting att rapportera.

l. Övriga rapporter

Ackreditering:

Jasmin Pettersson rapporterar. Jasmin har fått årsrapporterna som SLU ska skicka till AVBC, samt Interim Progress Report EAEVE och de såg bra ut. Om någon i styrelsen är intresserad av att läsa dem kan de höra av sig till Jasmin.

Bibliotekshuset

Jasmin Pettersson rapporterar. Senaste mötet med styrgruppen var Jasmin inte med på men fick rapport av Alma (ULS Vice Ordförande). De diskuterade bland annat om inredning och när flytt skulle ske. En sak som diskuterades var alla studieplatser som skulle försvinna under ombyggnationerna. Detta trycktes på av Alma att det är viktigt att de ser till att det finns tillräckligt med studieplatser. De har nu tagit fram planer för temporära studieplatser. Det diskuterades också om hur lärare bokar upp grupprum och inte använder de. Detta skulle jobbas vidare på.

Kårhusflytt:

Jasmin Pettersson rapporterar. Jasmin har nu haft två möten med Akademiska Hus och SLU om det nya kårhuset. De har delat med sig av ritningar samt diskuterat hur vi ska göra med KV och FiQ. De har även diskuterat användningen av loftets bankettsal för evenemang, och de kommer antagligen inte bygga ett ordentligt kök men kan eventuellt lösa ett mindre mottagningskök.

Klubbmästare och FiQ-mästarinna har haft möte med Ulls Restaurang för att se över ett samarbete med dem, de är öppna för ett samarbete men måste se över hur det går ihop med deras egen verksamhet. Undertecknad har även haft ett informellt möte med ULS ordförande för att kolla på samarbete med dem, hon var positivt inställd men skulle ta upp det med resten av styrelsen.

Jasmin har tillsammans med projektgruppen kollat på vilka rum som skulle kunna användas, och Akademiska hus och SLU ska kolla på ytterligare förvaringsutrymmen utöver det som finns i inspektorn. Målet just nu är att ha inspektorn flytt klar januari 2026 och det var akademiska hus ok med.

Rapport från möte om examinationer häst 7/3



Stella Bergman rapporterar. Vi har haft ett inledande möte om examinationer inom hästundervisning under propedeutiken + klinikrotationen. Under mötet började problem identifieras men i nuläget har inga lösningar diskuterats. Ett uppföljande möte kommer hållas inom en snar framtid där problem vid examinationer på häst kommer fortsätta diskuteras.

Öppet hus

26/3 kommer SLU ha ett öppet hus på plats för gymnasieelever. Börjar i aulan kl. 18, därefter en rundtur med studentrepresentanter och slutligen en mässa. Veterinär- och DSS-programmen kommer ha ett gemensamt mässbord, VMF ska försöka få med 3-4 studenter per program till kvällen. Kvällen för engagerade studenter börjar vid 17.30. Eventuellt ska VMF hålla en kort presentation på scen vid klockan 18 (max ett par minuter). Mässbordet ska ha ben från skelettrummet, en attrapphäst, en photo booth m.m. Studenter som medverkar kommer få en t-shirt från SLU.

§77. Äskande utökningsprojektet (d)

Jasmin rapporterar angående äskande för farmtoxtentan. Det har varit olika åsikter kring hur akut ärendet är. De vill ha pengar för lärartimmar och att ha en ny tentaskrivning. Detta bör gå under utökningsprojektet. Studenter behöver få möjlighet att skriva en omtenta. Tidigare lades extratimmar för lärare ej med i budgeten. Styrelsen anser att detta ingår i utökningsprojektet, att det är värt pengarna. Om studenterna skulle behöva en individuell studieplan hade det varit mycket dyrare och kosta mer tid.

§78. KK-kort (d, b)

VMF får 3 st KK-kort (kuratorskonventet-kort), dessa ger förtur för personen + en för att få förtur till att komma in på nation. Tidigare uppdelat två till styrelsen och en till klubbverket. Styrelsen genomför en lottning under dagens möte. Lottningen kommer genomföras en gång under vårterminen och en under höstterminen. 9 personer från styrelsen är med i lottningen. KK-korten lottas till Sofia Dahl och Jasmin Pettersson under vårterminen.

§79. Mötesordning (d)

Jasmin föreslår att byta ordning på punkter i dagordningen framöver så att rapporter hamnar i slutet. Genom att ta viktiga punkter som eventuellt kräver mycket diskussion först kan man, om mötet drar ut på tiden, läsa rapporter på egen hand då de sällan är akuta. Om något som tas upp i en rapport behöver diskuteras bör detta skickas in som en diskussionspunkt till dagordningen.

§80. Universitetskyrkan 3/4 (i)

Universitetskyrkan ska komma och visa upp sig i skolan lunchen den 3 april, och undrar om några från VMF vill vara med och hjälpa dem. Amelia erbjuder sig att vara med i sin roll som SORK-ordförande.



§81. Nästa UO-möte (d)

Thordis Olafsdóttir undrar om styrelsen vill skicka med något att ta upp på UO-mötet den 20/3. Det som redan ska tas upp är auktion, kosläpp, och samarbete med doktorander. Styrelsen föreslår att lägga till kårhusflytten, fråga hur det har gått med att ta upp värdegrunden på möten samt ett förslag om att EvU kan hålla i pluggkvällar. Amelia kommer närvara på mötet och informera om SORK och värdegrunden.

§82. SLU öppet hus (d)

Thordis ska kontakta UO för att samla in intresserade studenter, om fler än vad som behövs är intresserade av att vara med kommer de att lottas, dock bra att få representanter från flera olika årskurser. FiQ kan eventuellt ha ett café samma kväll.

§83. Kårhusflytten (d)

Det är dags att börja förbereda för flytten redan nu. Bland annat är det ett träd som ska flyttas med, och jorden måste förberedas inför detta. SLU har flera program som eventuellt skulle kunna hjälpa till med detta.

§84. Cykelsittning (d)

EvU och Relaxen ska hålla i en cykelsittning och det har varit en del diskussioner kring alkoholkonsumtion och att cykla. Styrelsen kommer fram till att det är viktigt att det finns nyktra ansvariga på plats hela tiden samt tydlig kommunikation om säkert framförande av fordon.

§85. Storstyrelsemötet (d)

Om någon har frågor om storstyrelsemötet, be dem skicka ett mail så kan hela styrelsen gemensamt komma fram till vad som ska svaras.

§86. Övriga frågor

Inskottets ekonomi

Sofia har fått frågor från VVK om hur inskottets pengar fördelas, då VVK förväntas delta under städdagar med mera men inte får pengar till kick-off och får stå för Grimsö-resan själva. Sofia undrar varför det är upplagt så.

Jasmin förklarar att det är nytt att VVKs ekonomi går genom kåren då det tidigare har skötts genom klassernas egna konton, ekonomiska beslut kan därför behöva ses över framåt. Dessutom är VVK inte inröstade poster (även om de officiellt väljs in på årsmötet) eftersom de är lottade. Pengarna till inskottet ska främst gå till protozoer, så till exempel reseersättning för att frakta material för insparken är för protozoerna, vilket kåren kan betala, medan resa till Grimsö är "på skoj" och det får VVK stå för själva. Får de in tillräckligt med spons kan även dessa kostnader täckas, men det är först efter att allt till protozoerna redan är betalt.



Hemsidan

Informationsansvarig Naëmi Ansovald lyfter arbetsfördelning angående hemsidan. Det är ett stort projekt, och Naëmi undrar om kåren har möjlighet att anställa en utomstående för att få den klar i tid för insparken. Hemsidan behöver uppdateras för att bli mer användbar, även på baksidan, och det behöver ses över en GDPR-policy. Styrelsen kommer fram till att det inte finns pengar för att anställa någon, det är bättre att prioritera det viktigaste som att uppdatera information på förstasidan samt kontaktinformation till de olika posterna.

§87. Nästa möte (i)

Nästa styrelsemöte är tisdagen den 25/03 kl 17:00.

§88. Mötet avslutat

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet avslutat kl 19:58.